

《单词百科:pericardium是什么意思?pericardium怎么发音?pericardium的解释和用法》

英语单词pericardium是什么意思?pericardium怎么读?pericardium怎么发音?简答网为您整理了pericardium的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



pericardium怎么读

pericardium的读音:[, per ɪ 'kɑ :d ɪ ə m]

pericardium的意思

1、n.围心，心包膜;

pericardium的相关词组

1、adherent pericardium [医] 粘连性心包炎;

pericardium的双语例句

1、Objective : To study the efficacy of amnion membrane for pericardium.

目的探讨人三明治羊膜替代心包防止粘连的效果.

2、If poisonous defect pericardium, becloud deities is sent weigh disease to fizzle out urgently.

假如毒陷心包, 蒙蔽神明则发为急黄重症.

3、The Pericardium Channel of Hand Jueyin originates from the chest.

心主手厥阴心包络之脉,起于胸中.

4、It's a sign that the tumor has infiltrated the pericardium.

那是意味着肿瘤已经渗入到包心膜了.

5、It is set up, pericardium ,including the quarter ,including the years, life member!

可以设置计点、包月、包季、包年、终生会员!

6、The heart is surrounded by a double-layered , sac-like structure called the pericardium.

心脏被一种叫做心包的 双层、囊样结构所包绕.

7、Objective : To study the diagnosis and therapy of primary malignant tumors of heart and pericardium.

目的: 探讨原发性心脏及心包恶性肿瘤的诊断和治疗方法.

8、The parietal pleura lines the inside of the chest and covers the ribs and the pericardium.

壁层胸膜在胸壁内侧覆盖肋骨和心包膜.

9、Bleeding may occur in the peritoneum or pericardium.

可能在腹膜或心包内发生出血.

10、The conditions of the affected pericardium coincide with those of the heart.

心包受邪出现的病证与心是一致的.

11、How does pericardium accumulate fluid to treat?

心包积液怎么治?

12、Should immediately be confirmed once the pericardium puncture decompression rescue.

一旦确诊应立即作心包穿刺减压抢救.

13、For this reason, the pericardium is usually regarded as an attachment to the heart.

因此, 心包通常被认为是心的附属.

14、Pericardium -- A double-layered membranous sac surrounding the heart and major blood vessels connected to it.

心包膜 — 包住心脏和连接心脏的主血管的 双层 膜囊.

以上是简答网为您整理的pericardium怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于pericardium的用法、pericardium的释义、pericardium的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/pericardium>